
Wojewódzki Ośrodek Dokumentacji Geodezyjnej i Kartograficznej 

w Katowicach to w skrócie WODGiK w Katowicach. 

 

Dyrektorem WODGiK w Katowicach jest Artur Kaczmarek. 

 

WODGiK w Katowicach mieści się w Katowicach przy ul. Granicznej 29. 

Nasza siedziba jest na 3 piętrze w budynku B Biprometu. 

 

Pracujemy od 7:30  do 15:30. 

 

WODGiK wykonuje zadania z dziedzin: geodezji, kartografii 

i infrastruktury informacji przestrzennej.  

 

Możesz tu obejrzeć i otrzymać (za opłatą lub bezpłatnie) mapy 

i dane przestrzenne poszczególnych części województwa śląskiego.  

 

WODGiK w Katowicach robi też aplikacje, w których wykorzystuje się 

dane przestrzenne.  

 

Jak się z nami skontaktować 

Nie musisz przychodzić do WODGiK w Katowicach. 

Możesz załatwić swoją sprawę z domu. 

Możesz zadzwonić na numer telefonu: +48 32 60 19 814. 

Możesz umówić się na rozmowę video – napisz do nas lub zadzwoń, 

że tego potrzebujesz. 

Możesz napisać zwykły list. Wyślij list na adres: 

Wojewódzki Ośrodek Dokumentacji Geodezyjnej i Kartograficznej 

w Katowicach, ul. Graniczna 29, 40 – 017 Katowice. 

Możesz wysłać e-mail. Wyślij e-mail na adres: 

sekretariat@wodgik.katowice.pl 

mailto:kancelaria@slaskie.pl

